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Protokół Nr III/18 

z III sesji Rady Miejskiej Góry  

z dnia 10 grudnia 2018 roku. 

 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Górze. Rozpoczęła się o 

godzinie 1009 i trwała do godziny 1117. Obradowała w składzie 14 Radnych. 

Radny nieobecny – Zygmunt Iciek. 

 

Ad.1 Otwarcie. 

Obrady rozpoczęto odegraniem hejnału miasta Góra.  

Otwarcia sesji dokonał i obradom przewodniczył Pan Arkadiusz Szuper Przewodniczący Rady 

Miejskiej Góry, który na wstępie powitał radnych, Burmistrza Góry, Starostę Powiatu 

Górowskiego, Przewodniczącą Rady Powiatu, sołtysów, pracowników urzędu i zaproszonych 

gości.  

Przewodniczący poprosił Radnych o zalogowanie się do elektronicznego systemu głosowania. 

Stwierdzono quorum.   

Przewodniczący spytał o uwagi do porządku obrad.  

Radny Bartłomiej Czyż zgłosił wniosek o wykreślenie punktu 8 tj. „Uchwała w sprawie 

budżetu obywatelskiego Gminy Góra” z porządku obrad. Ma uwagi do projektu lecz nie mógł 

ich przedstawić, ponieważ do zaopiniowania w/w uchwały została zaproszona wyłącznie 

Komisja Budżetu i Finansów, której nie jest członkiem.  

Burmistrz poinformowała, że wszyscy Radni mają prawo brać udział w komisjach lecz bez 

możliwości głosowania. Przychyliła się do  wniosku Radnego i zwróciła się do  pozostałych 

Radnych o przychylność.  

Przewodniczący rozpoczął procedurę głosowania. 

W wyniku głosowania 14 głosami za – jednogłośnie Rada Przyjęła wniosek. Punkt 8 został 

wykreślony z porządku obrad.  

Protokół z głosowania w załączeniu(zał. Nr 1). 

 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z II sesji Rady Miejskiej Góry.  

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

Rada 14 głosami za – jednogłośnie przyjęła protokół z II sesji Rady Miejskiej Góry.  

Protokół z głosowania w załączeniu. (zał. Nr 2). 
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Ad. 3 Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym.  

Przewodniczący Arkadiusz Szuper poprosił Panią Burmistrz Irenę Krzyszkiewicz o zabranie 

głosu. 

Burmistrz poinformowała o wydaniu 20 zarządzeń od czasu ostatniej sesji, głównie 

dotyczących powołania komisji przetargowych, sprzedaży mienia gminnego. Wydano 

zarządzenie w sprawie powołania społecznej komisji mieszkaniowej. Wszystkie zarządzenia 

są dostępne na BIP-ie. Dziś ( tj. 10 grudnia br.) nastąpi otwarcie ofert na zadanie dotyczące 

budowy boiska do siatkówki w Brzeżanach. Otwarcie ofert na budowę budynków 

gospodarczych w Strumyku i Borszynie Małym.  Jest to trzeci przetarg, w poprzednich 

wszystkie oferty przekraczały założony budżet. Ogłoszono przetarg na dowóz dzieci do szkół. 

Umorzono zaległości podatkowe w 4 przypadkach na łączną kwotę 1407 zł. Jedna zaległość 

była powyżej 500 zł –Pani Glesner Danuta. Rozłożono na raty jednej osobie zaległości 

czynszowe w kwocie 766,30 zł. 97 531 zł pozyskano z parkometrów, pieniądze te trafią na 

remonty dróg i chodników. Burmistrz dostaje często pytania dotyczące opłat 

abonamentowych, związane jest to z brakiem możliwości zaparkowania na rynku. 

Abonament jest wydawany na całe miasto więc nie ma możliwości zwrotu części kosztów. 

Burmistrz wzięła udział w Górowskiej Gali Wolontariatu. Podziękowała wszystkim 

wolontariuszom,  Prezesowi Stowarzyszenia Młodzi-Młodym Panu Arkadiuszowi Gortychowi, 

Pani Elżbiecie Skoczylas Prezes Fundacji Pomocy Szkole im. E. Machniewicza oraz Pani 

Elżbiecie Maćkowskiej – Wiceprezes za organizację gali. Na OKF odbyły się Mikołajki i 

wspólne ubieranie choinki, Burmistrz podziękowała wszystkim za obecność i zaangażowanie. 

Nie udało się otworzyć lodowiska w związku z wysoką temperaturą. Odbyło się spotkanie z 

Dolnośląską Konserwator Zabytków w związku z budową drogi w Kruszyńcu. Konserwator 

chciała, aby część drogi była wykonana kamieniem, a część asfaltem. Po rozmowach Pani 

Konserwator zmieniła zdanie i wyraziła zgodę aby droga była w całości wykonana w asfalcie. 

Drugi wniosek, który Burmistrz poruszyła to zmiana zagospodarowania przestrzennego 

między innymi we Włodkowie Dolnym. Nie ma tam zabytków, lecz Pani Konserwator uważa, 

że zabudowa przestrzenna jest również zabytkiem. Konserwator przyjedzie na miejsce i 

wstępnie omówiony zostanie problem. Tego samego dnia (5 grudnia br.) odbyło się również 

spotkanie z Dyrektorem Oddziału Gazowniczego we Wrocławiu. Firma będzie kładła nitkę 

gazową na ulicach przylegających do rynku. Gmina starała się, aby firma odnowiła 

kompleksowo ulice, na których będzie prowadziła prace. Do 30 września 2019 roku firma 

zakończy inwestycję łącznie z odbudową dróg. Ul. Żeromskiego będzie odbiciem lustrzanym 

ul. Obrońców Lwowa.  

Wobec braku pytań do złożonego sprawozdania przewodniczący przeszedł do kolejnego 

punktu.  

 

Ad.4 Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty 

targowej na terenie Gminy Góra na rok 2019.  
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Przewodniczący poprosił Radnego Henryka Drozdowskiego – Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii  w/w komisji. 

Henryk Drozdowski poinformował, ze Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie- 

4 głosami za projekt uchwały.   

Przewodniczący Arkadiusz Szuper otworzył dyskusję.  

Burmistrz- stawki opłaty targowej nie uległy zmianie od 2015 roku. Ma to na celu 

przyciągnięcie młodych przedsiębiorców na targowisko „Mój Rynek”. 

Radna Janina Ziombra- zapytała czy opłata rezerwacyjna również nie ulegnie zmianie.  

Burmistrz poprosiła o udzielenie odpowiedzi zarządcę targowiska – Prezesa TEKOM Pana 

Adama Ćwiana. 

Adam Ćwian poinformował, że opłata rezerwacyjna nie ulegnie zmianie.  

Przewodniczący zamknął dyskusję. Rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 14 głosami za – jednogłośnie podjęli uchwałę. 

  

Protokół głosowania wraz z uchwałą w załączeniu(zał. Nr 3 i 4). 

 

Ad. 5 Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 

2019. 

Przewodniczący poprosił Radnego Henryka Drozdowskiego – Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii  w/w komisji. 

Henryk Drozdowski poinformował, ze Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie- 

4 głosami za projekt uchwały.   

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

Burmistrz poinformowała, że podatek rolny został utrzymany na tym samym poziomie. 

Poinformowała, że wpłynęło podziękowanie z Dolnośląskiej Izby Rolniczej. DIR jest wdzięczna 

za utrzymanie stawek na tym samym poziomie.  Średni wzrost dla innych, mało istotnych 

podatków to 2,3 %. Lepiej pozyskiwać środki z zewnątrz. 

Radny Adam Chmiel wniósł o pozostawienie stawek podatku od nieruchomości na poziomie 

z 2018 roku.  

Burmistrz odpowiedziała, że gmina musi pozyskiwać skądś środki na realizację zadań. Trzeba 

mieć również wkład własny aby pozyskiwać środki zewnętrzne. Doszły kolejne instytucje, 

które gmina musi utrzymać. Gmina również dokłada do wywozu śmieci 1 230 000 zł rocznie, 

a nie powinna dokładać nic. 

Radny podtrzymał swój wniosek nad utrzymaniem stawek podatku na poziomie z roku 2018.  
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Nastąpiło głosowanie nad zgłoszonym wnioskiem Radnego Chmiela. 

Radni 8 głosami przeciw, 5 głosami za oraz 1 wstrzymującym odrzucili zgłoszony wniosek.  

Protokół z głosowania w załączniku. (zał. nr 5) 

Zamknięto dyskusję. Rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 9 głosami za, 5 głosami przeciw podjęli uchwałę. 

Uchwała wraz z protokołem głosowania w załączeniu(zał. Nr 6 i 7). 

 

Ad.6 Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2018.  

Przewodniczący poprosił Radnego Henryka Drozdowskiego – Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii  w/w komisji. 

Henryk Drozdowski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie- 

4 głosami za projekt uchwały.   

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Radny Chmiel spytał czy przychody z emisji obligacji wynikają z ostatnio przeprowadzanej 

emisji obligacji. 

Burmistrz potwierdziła to.  

Radny Chmiel spytał kto został wybrany emitentem. 

Skarbnik poinformował, że emitent nie został jeszcze wybrany.  

Radny Czyż spytał czy wydatki przeznaczone na utrzymanie „Delfinka” to koszty utrzymania 

czy koszty wynagrodzeń. 

Burmistrz poinformowała, że są to koszty łączne. Koszty przewyższają dochody.  

Radny Czyż spytał ile osób jest zatrudnionych na „Delfinku” i na jakich zasadach.  

Burmistrz odpowiedziała, że zatrudnionych jest 9 osób na umowę zlecenie do grudnia br. Od 

stycznia 2019 będzie to umowa o pracę.   

Przewodniczący zamknął dyskusję. Rozpoczęto procedurę głosowania.  

Radni 13 głosami za, 1 wstrzymującym podjęli uchwałę. 

Uchwała wraz z protokołem głosowania w załączeniu. (zał. Nr 8 i 9). 

 

Ad.7 Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową. 
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Przewodniczący poprosił Radnego Henryka Drozdowskiego – Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii  w/w komisji. 

Henryk Drozdowski poinformował, że Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała pozytywnie- 

4 głosami za projekt uchwały.   

Przewodniczący otworzył dyskusję.  

Przewodniczący zamknął dyskusję. Rozpoczęto procedurę głosowania. 

Radni 14 głosami za – jednogłośnie podjęli uchwałę. 

  

Protokół głosowania wraz z uchwałą w załączeniu (zał. Nr 10 i 11). 

 

Ad. 8 Interpelacje i zapytania Radnych.  

Przewodniczący otworzył dyskusje. 

Radny Adam Chmiel – skierował pytanie do Starosty. Zapytał jaka decyzja dotycząca szpitala 

zapadła podczas spotkania Rady Wierzycieli. 

Piotr Wołowicz odpowiedział, że podjęto pozytywną uchwałę w związku z tym rozpoczęła się 

procedura przekazania nieruchomości do syndyka PCZ Góra Śląska. W związku z tą decyzją 

razem z Panią Burmistrz rozpoczęto rozmowy z podmiotami zainteresowanymi 

prowadzeniem szpitala w Górze. 

Radny Adam Chmiel – spytał prezesa TEKOM w ilu miejscach na terenie gminy nie ma 

dostępu do bieżącej wody, oprócz Laskowej .  

Adam Ćwian- poinformował, że to odbiorca wody musi sam zbudować przyłącze wody. 

Takim miejscem jest przysiółek przy drodze do Wierzowic.  

Radny Adam Chmiel – spytał o podłączenie wody na ul. Chabrowej.  

Adam Ćwian- Rada Miejska poprzedniej kadencji ustaliła wieloletni plan pracy. Ustala się 

tam zadania do wykonania,  tego zadania nie ma w tym planie. TEKOM jest gotowy do 

realizacj, gdy będzie taka decyzja rady.  

Sołtys Jastrzębiej – skierował się do Radnego Chmiela z informacją, że na ul. Chabrowej 

działa inwestor prywatny i gmina nie powinna realizować tam wodociągu.  

 

Ad. 9 Wolne głosy i wnioski.  

Radny Jacek Szczerba zapytał o budżet obywatelski. Czy jest możliwość aby wnioski 

konsultować z naczelnikiem wydziału inwestycji oraz czy wniosek dołączony do uchwały 

będzie podlegał dyskusjom.  
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Burmistrz poinformowała, że na komisjach zostanie wszystko przedyskutowane. Projektów 

może być nawet kilkaset, naczelnik nie jest w stanie wszystkim pomóc. Pomoc będzie 

udzielana, mimo iż nie będzie to zapisane w uchwale.  

Sołtys Jastrzębiej  poprosił o rozmowę z firmą, która zajmuje się oświetleniem ulic ponieważ, 

gdy przyjeżdżają wymienić żarówkę, a w miedzy czasie awarii ulegnie kolejna to nie robią 

tego od razu tylko przyjeżdżają kolejny raz co powoduje koszty.  

Burmistrz poinformowała, że gmina nie ma wpływu na firmę. Rozmawiała już na ten temat z 

Dyrektorem firmy ENEA. Gmina nie podpisała jeszcze umowy na przyszły rok , ponieważ są 

zbyt duże podwyżki.  

Ad.10 Zakończenie obrad. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący zamknął obrady. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Prot. M.Sz 

 

Załączniki: 

1. Protokół głosowania nad wnioskiem dot. wykreślenia punktu 8 z porządku obrad.  

2. Protokół głosowania nad przyjęciem protokołu z II sesji Rady Miejskiej.  

3. Uchwała w sprawie określenia wysokości stawek oraz sposobu poboru opłaty 

targowej na terenie Gminy Góra na rok 2019. 

4. Protokół głosowania nad Uchwałą w sprawie określenia wysokości stawek oraz 

sposobu poboru opłaty targowej na terenie Gminy Góra na rok 2019. 

5. Protokół głosowania nad wnioskiem o pozostawienie stawek podatku od 

nieruchomości na poziomie z 2018 roku. 

6. Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego i od nieruchomości Gminy Góra na rok 

2019. 

7. Protokół głosowania nad Uchwałą w sprawie stawek podatku rolnego i od 

nieruchomości Gminy Góra na rok 2019. 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową Gminy Góra na rok 2018. 

9. Protokół głosowania nad uchwałą zmieniającą uchwałę budżetową Gminy Góra na 

rok 2018. 

10. Uchwała zmieniająca Wieloletnią Prognozę Finansową. 

11. Protokół głosowania nad Uchwałą zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową. 



 

Gmina Góra Numer załącznika 2 
ul. Adama Mickiewicza 1, 56-200 Góra 
Tel. +48 65 544 36 00 
www.gora.com.pl 

Operatorem systemu był Mateusz Szuszkiewicz. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “wykreślenie punktu 8 z 
porządku obrad”. Wniosek został przyjęty następującą proporcją 
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 10.12.2018 10:14:23 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Tadeusz Biernacki      BRAK 
2. Adam Chmiel        
3. Leszek Ciastoń        
4. Bartłomiej Czyż        
5. Kazimierz Dąbrowski        
6. Henryk Drozdowski       
7. Mieczysław Fortecki        
8. Karol Kupiecki        
9. Maciej Liśkiewicz        

10. Małgorzata Makles        
11. Zbigniew Przybylski        
12. Jacek Szczerba        
13. Arkadiusz Szuper        
14. Janina Ziombra        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 



 

Gmina Góra Numer załącznika 3 
ul. Adama Mickiewicza 1, 56-200 Góra 
Tel. +48 65 544 36 00 
www.gora.com.pl 

Operatorem systemu był Mateusz Szuszkiewicz. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Przyjęcie protokołu  z II sesji 
Rady Miejskiej Góry. ”. Wniosek został przyjęty następującą proporcją 
głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 10.12.2018 10:16:01 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Tadeusz Biernacki      BRAK 
2. Adam Chmiel        
3. Leszek Ciastoń        
4. Bartłomiej Czyż        
5. Kazimierz Dąbrowski        
6. Henryk Drozdowski       
7. Mieczysław Fortecki        
8. Karol Kupiecki        
9. Maciej Liśkiewicz        

10. Małgorzata Makles        
11. Zbigniew Przybylski        
12. Jacek Szczerba        
13. Arkadiusz Szuper        
14. Janina Ziombra        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 



 

Gmina Góra Numer załącznika 4 
ul. Adama Mickiewicza 1, 56-200 Góra 
Tel. +48 65 544 36 00 
www.gora.com.pl 

Operatorem systemu był Mateusz Szuszkiewicz. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/7/18 “Uchwała w sprawie określenia wysokości 
stawek oraz sposobu  poboru opłaty targowej na terenie  Gminy Góra 
na rok 2019.” została podjęta następującą proporcją głosów: jestem za 
14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 10.12.2018 10:38:14 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Tadeusz Biernacki      BRAK 
2. Adam Chmiel        
3. Leszek Ciastoń        
4. Bartłomiej Czyż        
5. Kazimierz Dąbrowski        
6. Henryk Drozdowski       
7. Mieczysław Fortecki        
8. Karol Kupiecki        
9. Maciej Liśkiewicz        

10. Małgorzata Makles        
11. Zbigniew Przybylski        
12. Jacek Szczerba        
13. Arkadiusz Szuper        
14. Janina Ziombra        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 



 

Gmina Góra Numer załącznika 6 
ul. Adama Mickiewicza 1, 56-200 Góra 
Tel. +48 65 544 36 00 
www.gora.com.pl 

Operatorem systemu był Mateusz Szuszkiewicz. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/8/18 “Uchwała w sprawie stawek podatku rolnego 
i od nieruchomości  Gminy Góra na rok 2019.” została podjęta 
następującą proporcją głosów: jestem za 9, jestem przeciw 5, 
wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 10.12.2018 10:52:50 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Tadeusz Biernacki    1. Adam Chmiel  
2. Bartłomiej Czyż    2. Leszek Ciastoń  
3. Henryk Drozdowski   3. Kazimierz Dąbrowski  
4. Karol Kupiecki    4. Mieczysław Fortecki  
5. Maciej Liśkiewicz    5. Janina Ziombra  
6. Małgorzata Makles        
7. Zbigniew Przybylski        
8. Jacek Szczerba        
9. Arkadiusz Szuper        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 



 

Gmina Góra Numer załącznika 7 
ul. Adama Mickiewicza 1, 56-200 Góra 
Tel. +48 65 544 36 00 
www.gora.com.pl 

Operatorem systemu był Mateusz Szuszkiewicz. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/9/18 “Uchwała zmieniająca uchwałę budżetową 
Gminy Góra na rok 2018.” została podjęta następującą proporcją 
głosów: jestem za 13, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 1. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 10.12.2018 10:58:07 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Tadeusz Biernacki      BRAK 
2. Adam Chmiel        
3. Leszek Ciastoń        
4. Bartłomiej Czyż        
5. Kazimierz Dąbrowski        
6. Henryk Drozdowski       
7. Mieczysław Fortecki        
8. Karol Kupiecki        
9. Maciej Liśkiewicz        

10. Małgorzata Makles        
11. Zbigniew Przybylski        
12. Jacek Szczerba        
13. Arkadiusz Szuper        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Janina Ziombra      BRAK 
 
 
 



 

Gmina Góra Numer załącznika 8 
ul. Adama Mickiewicza 1, 56-200 Góra 
Tel. +48 65 544 36 00 
www.gora.com.pl 

Operatorem systemu był Mateusz Szuszkiewicz. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Uchwała  numer III/10/18 “Uchwała zmieniająca Wieloletnią 
Prognozę Finansową Gminy Góra.” została podjęta następującą 
proporcją głosów: jestem za 14, jestem przeciw 0, wstrzymuję się 0. 
 
Uchwała została podjęta w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 10.12.2018 10:59:24 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Tadeusz Biernacki      BRAK 
2. Adam Chmiel        
3. Leszek Ciastoń        
4. Bartłomiej Czyż        
5. Kazimierz Dąbrowski        
6. Henryk Drozdowski       
7. Mieczysław Fortecki        
8. Karol Kupiecki        
9. Maciej Liśkiewicz        

10. Małgorzata Makles        
11. Zbigniew Przybylski        
12. Jacek Szczerba        
13. Arkadiusz Szuper        
14. Janina Ziombra        

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
  BRAK     BRAK 

 
 
 



 

Gmina Góra Numer załącznika 5 
ul. Adama Mickiewicza 1, 56-200 Góra 
Tel. +48 65 544 36 00 
www.gora.com.pl 

Operatorem systemu był Mateusz Szuszkiewicz. 

Wygenerowano z systemu DSSS Vote za pośrednictwem oprogramowania DSSS Vote App. 

 
 
Przeprowadzono głosowanie w sprawie “Wniosek o utrzymanie 
stawek podatku od nieruchomosci na poziomie z roku 2018.”. 
Wniosek został odrzucony następującą proporcją głosów: jestem za 5, 
jestem przeciw 8, wstrzymuję się 1. 
 
Głosowanie zostało przeprowadzone w trybie jawnym, zwykłą większością głosów. 
Data i godzina głosowania: 10.12.2018 10:51:43 
 
 
Radni zagłosowali jak poniżej: 

Jestem za  Jestem przeciw 
1. Adam Chmiel    1. Tadeusz Biernacki  
2. Leszek Ciastoń    2. Henryk Drozdowski 
3. Kazimierz Dąbrowski    3. Karol Kupiecki  
4. Mieczysław Fortecki    4. Maciej Liśkiewicz  
5. Janina Ziombra    5. Małgorzata Makles  
      6. Zbigniew Przybylski  
      7. Jacek Szczerba  
      8. Arkadiusz Szuper  

 

Wstrzymuję się 
 Obecni radni, którzy nie wzięli 

udziału w głosowaniu 
1. Bartłomiej Czyż      BRAK 
 
 
 


